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PROTOKÓŁ NR XLIII/2021 

z sesji Rady Miejskiej w Łobzie, która odbyła się w dniu 22 października 

2021 roku. 
 

Miejsce obrad: Urząd Miejski w Łobzie sala 21.  

Sesja rozpoczęła się o godz. 900  

 

Transmisja z obrad XLIII sesji Rady Miejskiej w Łobzie udostępniona została w Biuletynie 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Łobzie www.bip.lobez.pl 

 

Ad. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum; 

(nagranie: 3:01 - 5:03) 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobzie Zbigniew Pudełko zgodnie z paragrafem 26 

ustęp 3 Statutu gminy Łobez otworzył XLIII w obecnej kadencji sesję Rady Miejskiej w 

Łobzie. 

Przywitał przybyłych radnych, a w imieniu Wysokiej Rady przywitał Burmistrza Łobza Piotra 

Ćwikłę, pracowników Urzędu Miejskiego w Łobzie oraz mieszkańców, którzy przebieg sesji 

mogą obejrzeć online – za pośrednictwem Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego 

w Łobzie www.bip.lobez.pl 

Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad poprosił radnych o potwierdzenie obecności 

poprzez naciśnięcie przycisku „kworum”. Uprawnionych do głosowania jest 15 radnych, 

obecnych 12 radnych. Nieobecni: radna Joanna Sienkiewicz, radna Agnieszka Kwolek, radny 

Sebastian Tomczak. Wiceprzewodniczący Rady stwierdził kworum umożliwiające Radzie 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobzie Zbigniew Pudełko mając na uwadze 

nieobecność Wiceprzewodniczącej Rady Agnieszki Kwolek oraz sprawne przeprowadzenie 

sesji zgłosił wniosek o powołanie sekretarza obrad w osobie radnego Mariusza Wijatyka. 

Radny Mariusz Wijatyk wyraził zgodę na kandydowanie.  

Wiceprzewodniczący Rady zapytał, czy są kolejne kandydatury. Wobec braku zgłoszeń poddał 

pod głosowanie zgłoszona kandydaturę radnego Mariusza Wijatyka; 

Wyniki głosowania:  

Za: 13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni: radna Joanna Sienkiewicz, radna 

Agnieszka Kwolek, radny Sebastian Tomczak.   

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada dokonała wyboru 

sekretarza obrad. Po czym zaprosił radnego Mariusza Wijatyka do stołu prezydialnego. 

 

Ad. 2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad; 

(nagranie: 5:04 - 5:23) 

Porządek obrad radni i zaproszeni goście otrzymali na piśmie wraz z zawiadomieniem o sesji. 

Wiceprzewodniczący Rady zapytała, czy są wnioski o zmianę porządku obrad.  

Wobec braku zgłoszeń porządek obrad XLIII sesji Rady Miejskiej w Łobzie uważa się za 

przyjęty.  

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum; 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad; 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji; 

4. Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym; 

http://www.bip.lobez.pl/
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5. Informacja Burmistrza Łobza o podmiotach wyznaczonych do przyjęcia skazanych w 

celu wykonywania pracy społecznie użytecznej w roku 2022; 

6. Informacja Przewodniczącej Rady i Burmistrza Łobza o złożonych oświadczeniach 

majątkowych; 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 

2021; 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Łobez na lata 2021-2035; 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości na 2022 rok;  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia trybu prac nad projektem 

uchwały budżetowej Gminy Łobez; 

11. Sprawozdanie z realizacji „Gminnego programu opieki nad zabytkami gminy Łobez na 

lata 2017-2021” za okres od 2019 r. do 2020 r.; 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki opłaty oraz określenia 

stawki opłaty podwyższonej; 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego zawarcia umowy dzierżawy w budynku przy ul. 

Niepodległości 66 w Łobzie; 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały 

Nr XXXVI/284/2017 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 29 listopada 2017 r. 

w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Łobez oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania 

na okres dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony; 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr IV/24/2018 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 27 grudnia 2018 r. w sprawie desygnowania radnych do 

pracy w Gminnej Komisji Przetargowej; 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa 

Gminy Łobez; 

17. Pisemne interpelacje i zapytania radnych; 

18. Komunikaty i informacje; 

19. Informacje Przewodniczącej Rady; 

20. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji; 

(nagranie: 5:24 - 6:48)  

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko poinformował, że do przyjęcia przez Radę jest 

Protokół Nr 42 z sesji, która odbyła się 13 września br. Protokół zostały wyłożony do wglądu w 

Biurze Rady Miejskiej, w Biuletynie Informacji Publicznej oraz przed dzisiejszymi obradami. 

  
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że do wymienionego protokołu nie wniesiono 

zastrzeżeń ani poprawek. W związku z tym poddał go pod głosowanie.  

 

Wyniki głosowania:  

Za: 11, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Obecny niegłosujący radny Zbigniew 

Pudełko; Nieobecni: radna Joanna Sienkiewicz, radna Agnieszka Kwolek, radny Sebastian 

Tomczak;   

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 
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Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie przyjęła protokół z 

poprzedniej sesji. 

 

Ad. 4. Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym; 

(nagranie: 6:49 - 7:12)  

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik nr 4 do 

protokołu. Była ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko otworzył dyskusję 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko zamknął dyskusję. 

 

Ad. 5 Informacja Burmistrza Łobza o podmiotach wyznaczonych do przyjęcia skazanych 

w celu wykonywania pracy społecznie użytecznej w roku 2022; 

(czas nagrania: 7:13 - 8:00) 

Informację w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik nr 5 do protokołu.  

Była ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko otworzył dyskusję 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko zamknął dyskusję. 

 

Ad. 6 Informacja Przewodniczącej Rady i Burmistrza Łobza o złożonych oświadczeniach 

majątkowych; 

(czas nagrania: 8:01 - 8:23) 

Informację w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik nr 6 do protokołu. 

Była ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko otworzył dyskusję; 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko zamknął dyskusję. 

 

Ad. 7 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 

2021. 

 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik nr 7 do 

protokołu. Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady 

Miejskiej.  

 

(nagranie: 8:24 – 25:22:28) 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko otworzył dyskusję; 

Radna Krystyna Bogucka zgłosiła wniosek formalny o zmniejszenie planu wydatków w 

rozdziale 75022 paragraf 3030 budżetu gminy Łobez o kwotę 10.000 zł i zwiększenie 

dochodów w rozdziale 616 paragraf 4270 na wykonanie remontu wjazdu do remizy strażackiej 

w Boninie. Głos zabrali: radna Joanna Janicka – Lont; radny Mariusz Wijatyk; Burmistrz 

Łobza Piotr Ćwikła; radny Antoni Kużel; radna Krystyna Bogucka.  

Więcej głosów nie zabrano. Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko poddał pod 

głosowanie ww. wniosek formalny; 

Wyniki głosowania:  
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Za: 12, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni: radna Joanna Sienkiewicz, radna 

Agnieszka Kwolek, radny Sebastian Tomczak;   

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko, że Rada Miejska w Łobzie przyjęła 

wymieniony wniosek.  

 

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska zgłosiła autopoprawkę Burmistrza do niniejszego 

projektu uchwały – stanowi ona załącznik nr 7A. 

Pytanie w dyskusji zadali Radna Krystyna Bogucka; Radny Antoni Kużel. Odpowiedzi udzieliła 

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska.  

Więcej głosów nie zabrano. 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko poddał projekt uchwały wraz z uwzględnionym 

wnioskiem formalnym oraz z autopoprawką pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 12, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni: radna Joanna Sienkiewicz, radna 

Agnieszka Kwolek, radny Sebastian Tomczak;   

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko stwierdził, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez 

na rok 2021 

 

UCHWAŁA NR XLIII/294/2021 

w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 2021 - stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 8 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Łobez na lata 2021-2035; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik nr 8 do 

protokołu.  Był on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 25:23 - 28:10) 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko otworzył dyskusję; 

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska zgłosiła autopoprawkę Burmistrza do niniejszego 

projektu uchwały – stanowi ona załącznik nr 8A. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką 

pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 12, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni: radna Joanna Sienkiewicz, radna 

Agnieszka Kwolek, radny Sebastian Tomczak;   
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Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu  

 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko stwierdził, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Łobez na lata 2021-2035; 

     UCHWAŁA NR XLIII/295/2021 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łobez na lata 2021-2035;- 

stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 9 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości na 2022 rok;  

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik nr 9 do 

protokołu.  Był on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 28:11- 34:56) 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko otworzył dyskusję; 

Głos zabrali: Radna Joanna Janicka-Lont; radna Krystyna Bogucka; Skarbnik Gminy Olga 

Radziwanowska; Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła, Radna Joanna Janicka-Lont; 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 12, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni: radna Joanna Sienkiewicz, radna 

Agnieszka Kwolek, radny Sebastian Tomczak;   

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu  

 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko stwierdził, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2022 rok;  

     UCHWAŁA NR XLIII/296/2021 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2022 rok; -stanowi 

załącznik do protokołu 

 

Ad. 10 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia trybu prac nad projektem 

uchwały budżetowej Gminy Łobez; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik nr 10 do 

protokołu.  Był on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 34:57 - 37:33) 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko otworzył dyskusję; 

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska zgłosiła autopoprawkę Burmistrza do niniejszego 

projektu uchwały – stanowi ona załącznik nr 10A. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko zamknął dyskusję. 
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Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką 

pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 12, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni: radna Joanna Sienkiewicz, radna 

Agnieszka Kwolek, radny Sebastian Tomczak;   

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko stwierdził, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie określenia trybu prac nad 

projektem uchwały budżetowej Gminy Łobez; 

     UCHWAŁA NR XLIII/297/2021 

w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Łobez;- 

stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 11 Sprawozdanie z realizacji „Gminnego programu opieki nad zabytkami gminy 

Łobez na lata 2017-2021” za okres od 2019 r. do 2020 r.; 

Sprawozdanie w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik nr 11 do 

protokołu.  Było ono analizowane na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 37:34 – 47:46) 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko otworzył dyskusję; 

Głos w dyskusji zabrali: Radny Marek Rokosz, Kierownik Wydziału Infrastruktury Komunalnej 

i Ochrony Środowiska Małgorzata Różańska, Radna Krystyna Bogucka, Radna Joanna 

Janicka- Lont, Radny Mariusz Wijatyk, Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła, Radny Mariusz Wijatyk. 

Więcej głosów nie zabrano. 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko zamknął dyskusję. 

 

 

Ad. 12 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki opłaty oraz określenia stawki 

opłaty podwyższonej; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik nr 12 do 

protokołu.  Był on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 47:47 - 50:39) 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko otworzył dyskusję; 

Kierownik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska Małgorzata Różańska 

zgłosiła sprostowanie omyłki pisarskiej w uzasadnieniu do uchwały.   

Pytań i uwag nie zgloszono. 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką 

pod głosowanie.  
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Wyniki głosowania:  

Za: 11, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni: radna Joanna Sienkiewicz, radna 

Agnieszka Kwolek, radny Sebastian Tomczak; radna Joanna Janicka – Lont.   

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko stwierdził, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie określenia metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki opłaty oraz 

określenia stawki opłaty podwyższonej; 

     UCHWAŁA NR XLIII/298/2021 

w sprawie określenia metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, ustalenia stawki opłaty oraz określenia stawki opłaty podwyższonej; - 

stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 13 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego zawarcia umowy dzierżawy w budynku przy ul. Niepodległości 

66 w Łobzie; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik nr 13 do 

protokołu.  Był on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 50:40 - 56:47) 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko otworzył dyskusję; 

Głos w dyskusji zabrali: Radny Marek Rokosz, Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła, Radna Krystyna 

Bogucka.  

Więcej głosów nie zabrano. 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 11, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni: radna Joanna Sienkiewicz, radna 

Agnieszka Kwolek, radny Sebastian Tomczak; radna Joanna Janicka – Lont.   

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko stwierdził, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego zawarcia umowy dzierżawy w budynku przy ul. 

Niepodległości 66 w Łobzie; 

     UCHWAŁA NR XLIII/299/2021 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego zawarcia umowy 

dzierżawy w budynku przy ul. Niepodległości 66 w Łobzie; - stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 14 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały 

Nr XXXVI/284/2017 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 29 listopada 2017 r. w sprawie 

określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości stanowiących własność 

Gminy Łobez oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na okres dłuższy niż trzy lata 

lub na czas nieoznaczony; 
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Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik nr 14 do 

protokołu.  Był on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 56:48 - 59:14) 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko otworzył dyskusję; 

Pytań i uwag nie zgłoszono; 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 11, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni: radna Joanna Sienkiewicz, radna 

Agnieszka Kwolek, radny Sebastian Tomczak; radna Joanna Janicka – Lont.   

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko stwierdził, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu 

uchwały Nr XXXVI/284/2017 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 29 listopada 2017 r. 

w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Łobez oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na 

okres dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony; 

     UCHWAŁA NR XLIII/300/2021 

w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały Nr XXXVI/284/2017 Rady Miejskiej 

w Łobzie z dnia 29 listopada 2017 r. w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i 

obciążania nieruchomości stanowiących własność Gminy Łobez oraz ich wydzierżawiania 

lub wynajmowania na okres dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony; - stanowi 

załącznik do protokołu 

- przerwa- 

Po przerwie. Wiceprzewodniczący Rady wznowił obrady 43 sesji Rady Miejskiej w Łobzie 

stwierdził quorum. Następnie przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

Ad. 15 Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr IV/24/2018 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 27 grudnia 2018 r. w sprawie desygnowania radnych do pracy 

w Gminnej Komisji Przetargowej; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik nr 15 do 

protokołu.  Był on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 59:15 - 1:02:42) 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko otworzył dyskusję; 

Na kandydata do pracy w Gminnej Komisji Przetargowej desygnowano radną Joannę 

Sienkiewicz. Radna Joanna Sienkiewicz z powodu nieobecności na dzisiejszej sesji, zgodę na 

kandydowanie wyraziła na piśmie; - załącznik do protokołu;  

Więcej kandydatur nie zgłoszono.   

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 10, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni: radna Joanna Sienkiewicz, radna 

Agnieszka Kwolek, radny Sebastian Tomczak; radna Joanna Janicka – Lont; Radna Ewa 

Zwierzchowska.  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko stwierdził, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę Nr IV/24/2018 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 27 grudnia 2018 r. w sprawie desygnowania radnych do pracy 

w Gminnej Komisji Przetargowej; 

     UCHWAŁA NR XLIII/301/2021 

zmieniająca uchwałę Nr IV/24/2018 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 27 grudnia 2018 r. 

w sprawie desygnowania radnych do pracy w Gminnej Komisji Przetargowej; - stanowi 

załącznik do protokołu 

Ad. 15 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa 

Gminy Łobez; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik nr 15 do 

protokołu.  Wniosek w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy Łobez Pani Zofii 

Majchrowicz był analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 1:01:43 - 1:07:01) 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko otworzył dyskusję; 

Z wnioskiem do Rady Miejskiej w Łobzie o nadanie Honorowego Obywatelstwa Gminy Łobez 

dla Pan Zofii Majchrowicz wystąpiła Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz. W imieniu 

Przewodniczącej Rady niniejszy wniosek odczytał radny Mariusz Wijatyk. Wymieniony 

wniosek stanowi załącznik do protokołu.  

Głos w dyskusji zabrał Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła powiedział, że tytuł Honorowego 

Obywatelstwa Gminy Łobez dla Pani Zofii Majchrowicz jest w pełni zasłużony.    

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego wniosku - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko poinformował, że uroczyste nadanie tytułu 

Honorowego Obywatelstwa Gminy Łobez nastąpi na najbliższej sesji Rady Miejskiej  

w Łobzie. Następnie poddał powyższy projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 10, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni: radna Joanna Sienkiewicz, radna 

Agnieszka Kwolek, radny Sebastian Tomczak; radna Joanna Janicka – Lont; Radna Ewa 

Zwierzchowska.  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko stwierdził, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa 

Gminy Łobez; (Pani Zofii Majchrowicz) 
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     UCHWAŁA NR XLIII/302/2021 

w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy Łobez; - stanowi załącznik do 

protokołu 

Ad. 17 Pisemne interpelacje i zapytania radnych. 

Interpelacje i zapytania składa się na piśmie do Przewodniczącego Rady, który przekazuje je 

niezwłocznie Burmistrzowi i Burmistrz lub osoba przez niego wyznaczona, jest zobowiązana 

udzielić odpowiedzi na piśmie nie później niż w terminie 14 dni od dnia otrzymania interpelacji 

lub zapytania. 

 

(nagranie: 1:07:02 – 1:13:32) 

Wiceprzewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chciałby złożyć interpelacje bądź 

zapytania.  

Interpelację złożyła radna Krystyna Bogucka.  

Zapytanie zgłosiła radna Wiesława Romejko. Odpowiedzi udzielił Burmistrz Łobza Piotr 

Ćwikła.  

Więcej zgłoszeń nie wniesiono. Wiceprzewodnicząca Rady zamknął pkt 17.  

 

Ad. 18 Komunikaty i informacje. 

(nagranie: 1:13:33 – 1:14:50) 

Radna Krystyna Bogucka wniosła o usunięcie dwóch świerków.  

Więcej komunikatów nie zgłoszono. Wiceprzewodniczący Rady zamknął pkt 18. 

 

Ad. 19 Informacje Przewodniczącej Rady. 

(nagranie: 1:14:51 – 1:16135) 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko poinformował o spotkaniach i o wydarzeniach, 

w których uczestniczył w okresie międzysesyjnym.  

Następnie w imieniu Przewodniczącej Rady Joanny Sienkiewicz poinformował o najbliższych 

posiedzenia Rady: 

- 24 listopada br. - wspólne posiedzenie stałych komisji Rady; 

- 26 listopada br. - sesja Rady Miejskiej w Łobzie. 

Następnie poinformował, że 6 listopada br. o godz. 18:00 odbędzie się Msza św. w intencji Śp. 

Bogdana Góreckiego.  

 

Ad. 20 Zamknięcie obrad. 

(nagranie: 1:16:14 –1:16:24) 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie 

zrealizowała porządek obrad. W związku z tym zamknął XLIII sesję Rady Miejskiej w Łobzie. 

 

Zakończenie obrad: godz. 11:07  

      

(Płyta CD z nagraniem XLIII sesji Rady Miejskiej w Łobzie stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.) 

      

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu. 
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                                                                        Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

 

                                                                                             Zbigniew Pudełko 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Aneta Dajnowska 

 

 

 

 


